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Protokoll styrelsemöte Linghems SK 

 
Tid & plats 2023-09-13, klockan 19:00, Åkerbo 

Närvarande 
styrelsen  

Gunnar Gustafsson GG Ordförande 

Mikael Ekman ME Sekreterare samt representant Fotboll 

Elisabet Larsson EL Kassör 

Lotta Bergsten-Lagerwall LBL Ledamot 

Christian Björkman CB Ledamot 

Övriga närvarande Benny Vickius BV Representant Innebandy 

Daniel Malmgren DM Representant Innebandy 

Hanna Lindgren HL Representant Gymnastik 

Ej närvarande 
 

Ingen representant närvarande för sektionerna Cykel, Tennis, Discgolf eller 
Badminton 

Protokoll - Inga anmärkningar. 

Ekonomi o budget - Huvudkassören påpekar att bokföringen måste skötas kontinuerligt av 
sektionernas kassörer för att allt ska fungera. 

Klubbplattform - Övergången till Sportadmin diskuterades m a a avtalet med Laget.se. 
- Önskemål har framförts att sektionerna skulle varit med i beslutet från 

början och att informationen borde varit bättre om övergången.  
- Sportadmins App upplevs lite rörigare och knepigare än Laget.se 

Valborg - Ekonomin för Valborg är i ganska bra balans mellan utgifter och inkomster 
och omsätter ca 10 tkr – se exakta siffror i bilaga till protokollet. 

- Det finns mer att trimma in kring organisation och möjligheter att utveckla 
arrangemanget kommande år efter återstarten. Det verkar hittat sina nya 
”plats och form” som ska kunna fungera oavsett om det varit torka och är 
eldningsförbud.   

Linghemsdagen - LSK representerades av sektionerna Fotboll och Gymnastik. 

Materialavtal - Ingen rapport. 

Sponsring - Ingen rapport. 

Ledarträff - Samsyn LSK är aktuellt ämne för nästa ledarträff planerad till 11/4. 

Fotboll - Konstgräsplanen är ute för upphandling. Om allt klaffar kan den vara klar 
sen höst, men mer troligt är att vi kan ha invigning av den i maj 2024. 
Linghemscupen gick bra och med en rejäl vinst även i år. 

Innebandy - Juniorlaget har gått upp i seniorlaget.  
- Efterlyser ett gemensamt planeringsmöte på våren när det gäller 

fördelning av föreningens inomhustider för ”vinteridrotterna” så det kan 
fungera bättre för de aktiva. 

- Efterlyser också att vi har kontinuerlig dialog om Samsyn.  

Gymnastik - Haft lite stök att få fart på Sportadmin. 

Diskgolf - Ingen rapport. 

Tennis - Ingen rapport. 

Badminton - Ingen rapport. 

Cykel - Ingen rapport. 
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Övrigt - Fotbollssektionens nya ordförande Lotta Widercrantz presenterade sig och 
deltog i början på mötet. Hon berättade också om den enkätlösning som 
fotbollssektionens styrelse vill börja använda och är lämplig för hela 
föreningen att använda för att dra in pengar till verksamheten. 

- Mötet beslutade att avtal ska tecknas mellan LSK HS och Origo för 
enkätsystemet då det kan lanseras under hösten.  

Kommande möten GG kallar till nästa HS möte planerat till onsdag 18/10 kl 19.00. 
Årsmöte 2024 planeras till måndag 18/3 
Ledarträff för hela LSK preliminärt torsdag 11/4, prel kl 18:00 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Bilaga – ekonomiskt resultat Valborg 2023 

 

INKOMSTER 

Swish (509 trans.) 8 865 kr 

Kontanter kassa 600 kr 

Kontant in på konto (GG) 160 kr 

Ersättning returvaror FB 1 000 kr 

SUMMA INKOMSTER 10 625 kr 

  

UTGIFTER 

Tillstånd Polisen 400 kr 

Facklor 2 000 kr 

Annons digitaltavlan FB 1 000 kr 

Cloetta (1955+440) 2 395 kr 

Varor ICA (267+122+1348) 1 737 kr 

Swish-avgift (509*1,50:-) 764 kr 

Kaffepulver (ur kassa) 161 kr 

Ljudanläggning hyra 1 700 kr 

Elkabelskydd, elkabel 2 072 kr 

SUMMA UTGIFTER 12 229 kr 

  

RESULTAT -1 604 kr 
 


